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Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 20 december 2021 

Aanwezig: (CDA), (VVD), (PDL), 

EE), ), 
M. H. ten 

(SPD) 

en 

(fractie Bosch) 

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

22 november 2021; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen: 

a. Brief VNG dd. 6 december 2021 m.b.t. 

Belangrijke ontwikkelingen positie 

raadsleden 

en 

wethouders; 

De voorzitter 

verwijst 

naar de circulaire die nader 

ingaat op 

de 

rechtspositie, 

de 

bestuurlijke 

integriteit, 

de 

ondermijning, 

de 
desinformatie, 

weerbaar bestuur en sterke lokale democratie. 

Voorgesteld 

wordt deze informatie 
te 

delen 
met 

de fracties en deel 
te 

laten uitmaken van het 

inwerkprogramma 

van de nieuwe raad. 

Het 

presidium 

neemt kennis van de informatie. 

b. Beleidskader GS dd. 2 december 2021 m.b.t. 

ontheffingsmogelijkheid 

verboden 

handelingen 

art. 15 
Gemeentewet; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

een en ander. Het betekent dat het 

college 

van GS 

ontheffing 

kan 

verlenen 

bij aangelegenheden waarbij 

het 

raadslidmaatschap geen belemmering 

hoeft 

op 

te 

leveren 

bij bijvoorbeeld 

het 

aangaan 

van een overeenkomst met de 
gemeente 

of het 

verrichten van een dienst voor de 

gemeente. 

Wel 

belangrijk 

dit 

tijdig 

kenbaar 
te 

maken 

bij 
uw 

voorzitter en/of 

griffier. 

Maakt verder onderdeel uit van a. 

Het 

presidium 

neemt kennis van de informatie. 

c. Stand van zaken discussie verdeelsleutel SED 

(mondeling); 

De voorzitter licht een en ander toe. 

Op 

18 

januari 

a.s. wordt een 

uitspraak 

verwacht. 

Desgewenst 
staan 

nog beroepsmogelijkheden tegen 

de 

uitspraak 

in bezwaar 

open. 

De raad 

van Enkhuizen is 

overigens 

wel 

nog 

akkoord 

gegaan 

met de 

beschikbaarstelling 

van het 

budget 

van 

1,5 miljoen 

voor de te treffen 

maatregelen 

in de 

organisatie. 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving 

aan. 

d. Overzicht themabijeenkomsten 2022; 

De 

griffier 

licht een en ander toe. 

Op 

31 

januari 

a.s. 

(hema Jeugdzorg/Sociaal domein) 

en 7 

februari a.s. 

(hema nog onbekend) 

vinden de laatste 

themabijeenkomsten plaats 

voor de 

raad in de 

huidige samenstelling. 

Pas na het zomerreces is dan weer 

tijd 

voor de 

eerstvolgende bijeenkomst. 

Dit onder meer als 

gevolg 

van de 

inwerkperiode 

van de nieuwe 

raad. 

Op 

9 februari a.s. is er 

nog 

een 

SED-Drieradenbijeenkomst ingelast 

ten behoeve van een 

presentatie 

van het 
rapport 

van Platform 31 

(tips, 

trends en 

ontwikkelingen) 

dat 

gebuikt 

kan 

worden 

bij 

de aanstaande 

coalitie-onderhandelingen. 

Ook zal dan de evaluatie van het SED- 

Perspectief 

worden 

aangeboden. 

Het 

presidium 

neemt dit voor 

kennisgeving 

aan. 

4. 

Doorontwikkeling regionale samenwerking; 

De voorzitter en 

griffier verduidelijken 

een en ander. De inhoud is bekend en leidt tot een 

betere 

positionering 

van de raden in de 

regionale samenwerking. 



Aanpassingen zijn 

onder meer de aard van de 

bijeenkomsten (interactief, 

dan wel 

informatief), 

de 

vormgeving 

van de 

strategische (lange-termijn)agenda, 

het door raadsleden 

kunnen 

agenderen 

van 

agendapunten volgens 

een 

format, 
het 

bij gelegenheid bij 

elkaar 

brengen 

van 

fractiespecialisten, 
etc. 

De 

regionale samenwerking 

maakt een 

belangrijk 

onderdeel uit van de lokale 

agenda's 

in de 

regio. 

De lokale autonomie 

blijft 

hoe dan ook 

leidend. De raad heeft het laatste woord. 

Rekening 
moet 

worden 

gehouden 
met 

de 

overige 

6 

gemeenten 

en ook leidt het 
tot 

het 

anders met elkaar 

omgaan 

in de 

regio. 

Al naar 

gelang 

de ambities van de 
raden, 

kan het 

gevolg zijn 

dat 

sprake 

is van meer inzet van raadsleden en 

griffies 

en daarmee ook tot 

mogelijk 
extra 

middelen. Dat zal 

op termijn 
moeten 

blijken. 

Van 

belang 

is dat de raden zich 

bewust 

zijn 

van de 

urgentie 

van de 

regionale samenwerking 

en dit 

consequenties 

kan 

hebben voor de 

eigen 

inzet en die van anderen. 

Niet iedereen heeft dit 

nog besproken 

in de fracties. In 

grote lijnen 

bestaat 

overeenstemming 

over de notitie en worden de 

ontwikkelingen 

verder voor kennis 

aangenomen 

5. 
Conceptagenda 

RTG 10 januari 
2022; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

de 

agenda. 

Deze is 

nog 

wel onder 
voorbehoud, 

omdat de 

conceptvoorstellen 

komende 

dinsdag nog 

in de 

collegevergadering 

worden behandeld. 

Cluster 1 

-__Woningbouwontwikkeling sportvelden 

Schellinkhout 

-_ 

Afwijzing bestemmingsplan 

Drechterland-Zuid 

partieel (sportveld nabij 

de 

Padlandschool) 

-__ 

Overdracht 

stedelijk 

water. 

Cluster 
2; 

- 

Geen 

programmering. 

Met de 

voorlopige RTG-agenda 

wordt 

ingestemd. 

6. Stand van zaken 

Verkiezingen gemeenteraad 

2022 
(zie 

ook het 
Draaiboek); 

De voorzitter licht 
toe 

dat 

gesprekken zijn gehouden 
met 

lijsttrekkers 

en 

personen 

van de 

politieke partijen 

die 

zijn 

betrokken 

bij 

de 

voorbereidingen. 

Er is 

geen 

behoefte van een 

kieswijzer 

of 

stemkompas, 

wel aan 

verkiezingskrant. 

Verder wordt één 

verkiezingsdebat 

voorgestaan 

die door ons zelf wordt 

georganiseerd. 

Daarnaast is 

nog gesproken 

over de 

opkomstbevorderende maatregelen 

en 

overige communicatie, 
de “trotters” 

(digitale borden), 

de 

bezetting 

van de stembureaus de 

verkiezingsdag 

en de 

periode 

na de 

verkiezingen 

(coalitiebesprekingen 

en 

inwerkperiode 

nieuwe 

raad). 

Het 

presidium 

neemt een en ander voor 

kennisgeving 

aan. 

7. 

Rondvraag; 

5 

informeert naar de 

mogelijkheid 

van 

hybride vergaderen, 

waaronder 

hij 

verstaat 
tegelijkertijd fysiek 

en 

digitaal beraadslagen 

en besluiten. 

De 

griffier zegt 
toe met nadere informatie te komen. 

Discussie 

(met 

voor- en 

tegenstanders) 

vindt 

plaats 

om het raadsvoorstel m.b.t. het 

Recycleplan 

naar een 

volgende fysieke vergadering 

te 

brengen. 

Een en ander is aan de raad 

en 

afgevraagd 

wordt of hiermee 

geen precedent 

wordt 

geschapen. 

Welk voorstel leent zich 

dan wel of niet voor een 

fysieke behandeling? 

Benadrukt wordt dat 

fysiek vergaderen 
te 

allen 

tijde 

de voorkeur 
heeft, 

maar dat 

digitaal vergaderen 

een aanvaardbaar alternatief is als we 

geen 

andere 

mogelijkheid 

hebben. 

5 geeft 

aan 

graag 

weer een 

actualisering 
te 

zien van de 

lange-termijn- 

agenda. 

De voorzitter deelt mee dat hieraan wordt 

gewerkt. 

à verwijst 

naar het 

vragenkwartiertje 

van hedenavond en 

vraagt 
zich af of 

de eerder 

gevoerde 

discussie hierover 

blijkbaar 

is 

gemist. 

De 

oorspronkelijke 

aard en 

opzet 

van het 

vragenkwartier lijkt 

wel wat uit het 

oog 

verloren te raken. Bovendien kost een en 

ander de 

nodige 

inzet en 

tijd. 

De 

opmerking 

wordt voor 

kennisgeving aangenomen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Presidium van 24 januari 2022. 

De griffier , De voorzitter , 

J. N. M. Commandeur M. Pijl 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


